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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 13. dubna 2022 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, dr. Musílek, doc. Hubálovský, Ing. 

Kostrová, dr. Studnička, dr. Lipovský, Ing. Svoboda, Ing. Mourková, doc. Bo-

gusch 

Hosté: Ing. Klicnar 

Omluveni: 

 

dr. Cimler 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana.  

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na min. 

dvouměsíční pobyt – trvá 

2. Nakopírovat studijní plány na nový akad. rok 2022-2023 – splněno 

3. Zpracovat výroční zprávy PřF UHK – trvá 

4. Nominovat porotce festivalu vědy a techniky AMAVET – splněno 

5. Navrhnout vědce na udělení titulu doctor honoris causa – projednává se.  

 

 

Pan děkan přivítal pana kvestora Ing. Klicnara a předal mu slovo. Ing. Klicnar seznámil pří-

tomné s přípravou rozpočtu UHK, k tomuto se rozběhla rozsáhlá diskuse. Ohledně funkčnosti 

systémů na budově S sdělil, že budeme zjišťovat, jak vše funguje jinde, budou se provádět 

pravidelné zkoušky na výpadky elektrického proudu, cca každý měsíc, a to dle harmonogramu, 

který bude rektorátem připraven. K tomu sdělil prof. Musílek, že v případě plánovaných oprav, 

elektroinstalace či podobných prací je nutno včas tuto skutečnost nahlásit, nejlépe na děkanát 

Bc. Lankašové a Ing. Kostrové.  Není-li včas nahlášeno, může dojít k poškození velmi drahých 

přístrojů, následně pak není možno plnit projekty. V případě, kdy nefunguje vzduchotechnika, 

nelze pracovat ani v laboratořích. Doc. Kříž pověřil paní tajemnici Ing. Kostrovou, aby s panem 

kvestorem promysleli možnosti zajištění, aby nedocházelo k výpadkům. Ohledně nahlášeného 
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havarijního stavu (email z 4. 4. 2022) systému MaR kvestor sdělil, že nebudeme čekat na roz-

počet, budeme řešit ihned. Prof. Musílek sdělil, že nefungují závory na parkovišti, ověří pan 

kvestor. Dále pan kvestor seznámil přítomné s výběrovým řízením na rekonstrukcí budovy C a 

jejím finančním zajištěním, kdy situace není příznivá, sdělil, že budou žádat MŠMT o příspěvek, 

dle výsledků jednání s MŠMT se rozhodne co dál. 
 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Právní oddělení připraví legislativní rámec pro přijímání studentů z Ukrajiny.  

• Dr. Springerová navrhla fakultní strop pro financování ze stipendijního fondu ve výši 

30 tis. Kč u programu „Studuj na UHK, pracuj na UHK!“, FIM nesouhlasí, program bude 

pozastaven. 

• Pracovní skupina pro společenskou odpovědnost a udržitelný rozvoj UHK se mj. podílí na 

přípravě strategie udržitelnosti VO a na řešení a sdílení dobré praxe v rámci CRP zaměře-

ného na problematiku udržitelnosti, za PřF je v pracovní skupině dr. Myslivcová Fučíková. 

• Dr. Springerová sdělila, že na UHK proběhla návštěva předsedy a členů z NAU, kde byla 

diskutována otázka institucionální akreditace. K tomu dodal doc. Kříž, že PřF v tuto chvíli 

nevidí reálné žádat o inst. akreditaci na PřF, neboť žádnou oblast vzdělávání nemáme na-

tolik pokrytou v celé šíři, i když chápe nutnost ji pro UHK získat.  

• Byl vydán nový Organizační a vnitřní řád UHK, všem byl rektorátem rozeslán. 

• Na UHK jsme získali 15 CRP projektů, meziročně došlo k nárůstu počtu projektů, ale 

k drobnému snížení úhrnné částky.  

• Podali jsem projekty v rámci NPO. 

• Byl předložen dislokační plán budovy E.  

• UHK podává projekt Národní centrum digitalizace a automatizace průmyslových pro-

cesů v rámci veřejné soutěže Programu Národního centra kompetence TA ČR. 

• Za UHK bylo podáno 27 projektů GA ČR, z toho 12 projektů PřF (8 řešitelských a 4 spolu-

řešitelské). 

• Byla podána žádost projektu evropské univerzitní aliance pod vedením University of Bay-

reuth. Výsledky soutěže budou zveřejněny v červenci 2022. 

• Setkání strategických partnerů v původně připravené podobě před dvěma lety není v tuto 

chvíli aktuální. 

• Další jednání MPK proběhne začátkem června, pokud máme témata k projednání, je třeba 

je zaslat nejpozději do zítřejšího dne (14. 4. 2022). 

• Všechny smlouvy s ruskými univerzitami byly vypovězeny. Stávající studenti mohou do-

končit studijní pobyty bez omezení.  

• Probíhají přípravy rozpočtu UHK. Zvýšily se náklady rektorátu z důvodů navýšení cen ener-

gií. Prof. Hynek sdělil, že nesouhlasí, aby každá fakulta platila jinou cenu (někdo má nízký 

a někdo vysoký tarif). Ing. Klicnar sdělil, že do rozpočtu se napočítají náklady bez průmě-

rování cen a na konci roku se vše propočítá. 

• Jednotlivé součásti UHK nakládají se sociálním fondem odlišným způsobem, je navrho-

váno sjednocení čerpání, bude dořešeno na některém z příštích jednání kolegia rektora.  

• Záměr Evropského parlamentu mládeže v ČR uspořádat na UHK 11. regionální výběrovou 

konferenci EPM v ČR. Konference je plánovaná od 9. do 13. 11. 2022. Mgr. Došková bude 

vyjednávat s rozvrháři jednotlivých fakult o možnosti využití učeben. 
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• V kampusu UHK proběhne ve dnech od 4. do 14. 8. 2022 setkání křesťanské mládeže, 

předpokládá se cca 6500 účastníků.  Prof. Musílek sdělil, že v tuto dobu budou probíhat 

i letní školy, a to od 13.7. do 13. 8.2022. 

• Místopředseda AS UHK dr. Šípoš rezignoval na funkci z důvodů ukončení studia na UHK. 

• Doc. Kříž informoval o opakujících se technických problémech na budově S, konkrétně při 

výpadcích energie, kdy minulý týden při výpadku energie nenaskočila ani nouzová světla. 

Sdělil, že je nutno tuto situaci řešit. 

• Ve dnech od 8. do 14. 5. 2022 proběhne na PřF vědecká olympiáda EUSO. 

 

Doc. Kříž 

• Poděkoval všem, kteří se zúčastnili Akademik RUN. 
 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• Proběhlo první kolo fakultní soutěže o projekty Specifického výzkumu, ale bylo vyhlášeno 

i druhé kolo této soutěže, neboť fakulta díky růstu VaV kvality získala finanční prostředky 

pro rok 2022 cca o 900 tis. Kč vyšší (cca 40 % loňské výše financí na SV); uzávěrka druhého 

kola je 22. 4. 2022 do 11:00 h. 

• Ve čtvrtek 14. 4. 2022 proběhne schůzka komise pro obsazení POSTDOK pozic na UHK a 

následně pak schůzka prorektora a proděkanů pro VaV k metodice dělení DKRVO. Sdělil 

informace ohledně rozdělování finančních prostředků za publikace v motivační části 

DKRVO, k tomu proběhla rozsáhlá diskuse. 

• Poděkoval za vzornou přípravu všech projektů GA ČR, které byly odeslány do soutěže za-

čátkem dubna (bylo podáno 8 projektů, ve kterých jsme hlavním řešitelem, a 5 projektů, 

ve kterých jsme spoluřešiteli). 
 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• Seznámil přítomné s počty přihlášených na Letní školy – biologie 40 přihlášených, toxiko-

logie 39 přihlášených, kybernetika 6 přihlášených a matematika 5 přihlášených, navrhuje 

přihlášené na kybernetiku a matematiku spojit, uzávěrka přihlášek je na konci dubna.  

• Je vytvořena první verze univerzitního Course catalogue, v němž jsou však zásadní chyby, 

které připomínkoval. Sdělil, že se podařilo umístit do něj všechny naše předměty z našeho 

přírodovědného Course catalogue, dále poukázal na skutečnost, kdy v univerzitním 

Course catalogue nejsou rozděleny bakalářské a magisterské předměty, což považuje za 

velmi nevhodné, neboť není možné, aby student plnil např. pokročilé předměty, když 

nemá základ. Připomínky byly zaslány odpovědným rektorátním pracovníkům.  

• Vznikl leták pro samoplátce, obsahuje chyby, PřF je rovněž připomínkovala.  

• Je plánováno zrušení webové stránky pro samoplátce mimo univerzitní web a její obsah 

bude přesunut na univerzitní web.  

• Při přípravě dělení financí Erasmus s Mgr. Holubovou zaslali návrh za PřF p. prorektorce, 

ke kterému proběhne schůzka 22.4. 

 

 K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• Sdělil, že k dnešnímu dni mám máme více než 600 přihlášek ke studiu, nejsou však obo-

rově vyvážené, dodal, že v RD byla upravena formulace ohledně přijímacích zkoušek, kdy 

o této změně bude Ing. Mourková informovat referentky kateder před přijímacím řízením. 
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• Bude vypisováno druhé kolo přijímacího řízení, kdy biologie požaduje vypsat pouze pro 

doktorské studium, chemie pro neučitelské bakalářské obory a doktorské studium, ale NE 

u navazujícího magisterského, ostatní katedry požadují vypsat druhé kolo pro všechny 

typy studií, s výjimkou doktorského studia KKY, která žádá o výjimečné prodloužení 1. kola 

do 31. 5. 2022, ale 2. kolo zde vypsat nechce. 

• K přijímání ukrajinských studentů bude vydán rektorský výnos, PřF nabídne ukrajinským 

studentům možnost hlásit se v rámci druhého kola přijímacího řízení do programů, které 

nabízíme ve druhém kole.  Uchazeči by měli předložit doklad o absolvování kurzu ČJ mini-

málně na úrovni B1, tj. potvrzení, že kurz ČJ na úrovni B1 buď absolvovali, nebo jej právě 

nyní navštěvují, nebo jsou přijati do prázdninového kurzu, který bude celý realizován do 

konce srpna 2022. 

• Pro všechny ostatní zahraniční uchazeče o studium v českém jazyce platí tato podmínka, 

tj. kurz ČJ na úrovni B1 buď absolvovali, nebo jej právě nyní navštěvují, nebo jsou přijati 

do prázdninového kurzu, který bude celý realizován do konce srpna 2022. 

• U českých programů bude nostrifikace SŠ vzdělání pro ukrajinské uchazeče prováděna 

bezplatně Univerzitou Tomáše Bati ve Zlíně. U anglických programů bude Univerzita To-

máše Bati ve Zlíně vybírat správní poplatek. 

• Požádal vedoucí kateder o nahlášení alespoň jedné osoby, která bude s ukrajinskými 

uchazeči a studenty komunikovat v ukrajinštině nebo ruštině. Za fyziku Andrii Khrabustov-

skyi, Ph.D., za chemii RNDr. Oleksandr Kozlov, PhD., za matematiku Oleksii Kotov, Dr., za 

informatiku PhDr. Michal Musílek, Ph.D., za biologii RNDr. Michal Andreas, Ph.D. 

• Dotázal se paní tajemnice na možnost zaplatit oborovým didaktikům PřF účast na konfe-

renci DIVAI, tato odsouhlasila.  

• Sdělil, že by se měl někdo za fakultu zúčastnit webináře k sankcím proti Rusku a Bělorusku 

z pozice vysoké školy. Prof. Musílek navrhuje vyslat rektorátního pracovníka za všechny 

fakulty. PřF studenty z Běloruska nemá.  

 

 K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – doc. Hubálovský 

• Byla dokončena výroční zpráva o činnosti PřF za rok 2021. 

• DD programy s Nitrou byly na NAU odeslány. Smlouva DD s Nitrou studijního programu 

Chemie se zaměřením na vzdělávání je téměř dokončena. Biologie připravuje DD s univer-

zitou v Košicích. 

 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Předala informaci z jednání u kvestora – využívání soukromých platebních karet pro 

drobné nákupy pouze výjimečně, veškerá plnění by měla jít přes magion cestou objed-

návky a fakturace.  

• Připomněla povinnost vkládat objednávky nad 50 tis. Kč bez DPH do registru smluv (nad 

100 tis. Kč bez DPH smlouvy) a zároveň novou informaci na základě kontroly z MŠMT: 

pokud výsledné plnění na faktuře je vyšší, než sjednaná cena v objednávce/smlouvě, je 

nutné znovu dodatkem řešit přes právníka a registr smluv. 

• Seznámila přítomné s přípravami rozpočtu UHK, kdy situace pro PřF není příznivá. Ukaza-

tel výkonové části K je již finální, naše fakulta v tomto ukazateli meziročně roste o 2,7 mil. 

Kč. Ukazatel PPK je ve fázi posledních připomínek, kde rozporujeme několik ukazatelů, 

jako např. nezaměstnanost, externí příjmy apod. Ve verzi k připomínkování ze dne 13. 4. 
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naše fakulta celkově v PPK meziročně klesá o 4 mil. Kč.  Ve fixní části meziročně rosteme 

o 1,9 mil. Kč. 

• Předpoklad schvalování rozpočtu AS UHK je 18. 5. 2022. Začínají přípravy rozpočtu naší 

fakulty, předpokládáme předložení rozpočtu ke schválení AS PřF dne 8. 6. 2022, včetně 

výročních zpráv o činnosti a hospodaření. 

• Informovala, že dle právníků je nutné sjednotit na jednotlivých součástech UHK čerpání 

sociálních fondů na benefity pro zaměstnance, aby nedocházelo k diskriminaci (např. dvě 

součásti nenabízejí benefity flexipassů, ostatní ano).  Naše fakulta dala v minulém roce 

podnět ke zrušení stravenkových karet za účelem zavedení systému stravenkového pau-

šálu na zaměstnanecké účty a zároveň zvýšení příspěvku na stravování výměnou za 

zrušení flexipassů. Stravenkový paušál na UHK již funguje od září loňského roku a příspě-

vek na stravování byl zvýšen, proto děkanský výnos PřF o flexipassech č. 3/2014 bude 

k 30. 4. 2022 zrušen. 

 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• V rámci výzvy NPO má PřF podány projekty v celkovém objemu 39 mil. Kč. 

• Doc. Křížovi a doc. Trojovskému zaslal finalizovaný návrh smlouvy o spolupráci/o zame-

zení střetu zájmů mezi fakutou a spin-off společností deeplab s.r.o., požádal je 

o stanovisko.  

 

K bodu 8) – Různé 

• Dr. Lipovský informoval, že ve čtvrtek 14. 4. proběhne zasedání komise pro vědeckou čin-

nost RVŠ, o průběhu bude informovat.  

• Dr. Musílek informoval o konferenci Ani jeden matematický talent nazmar a s tím souvi-

sejících webové stránce, kam bychom dali informace o zaměření konference a sborníky 

starých ročníků, s doc. Trojovským se dohodli, že webovou stránku zařadí pod sekci Centra 

oborových didaktik. 

• Prof. Musílek požádal o zaslání seznamu programů v AJ, z něhož by bylo zřejmé, kdy končí 

jednotlivým programům akreditace a dodal, že studenti samoplátci mohou v programech 

NMgr. a Ph.D. získat vládní stipendium. Seznam zašle Bc. Lankašová. 

• Prof. Musílek vyjádřil nespokojenost s prací pana kvestora ohledně součinnosti – vyne-

chat? 

• Ing. Mourková sdělila, že paní Čejková je v pracovní neschopnosti, poprosila o trpělivost 

a schovívavost. 

 

 

 

Úkoly:  

 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na 

min. dvouměsíční pobyt – doporučuje se vyjíždět přes prázdniny (červenec srpen) 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do odvolání 

Komu:   Mgr. Holubové, prof. Musílkovi 
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2. Zpracovat výroční zprávu PřF UHK 

Kdo:   proděkani a tajemnice  

Termín: do konce dubna 2022 

Komu:   Teams – doc. Hubálovskému 

 
 

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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